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ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Αθήνα, 18 Ιουλίου 2025  

 

Προς: 1. Τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Σταύρο Παπασταύρου 

2. Τον Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, κ. Ιωάννη 

Κεφαλογιάννη 

Θέμα: «Περιβαλλοντική καταστροφή και ερωτήματα από τις πυρκαγιές σε 

εταιρίες ανακύκλωσης υλικών στη Σίνδο Θεσσαλονίκης» 

 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

 

Την τελευταία εβδομάδα, εκδηλώθηκαν δύο φωτιές σε εργοστάσια 

ανακύκλωσης υλικών στη Σίνδο Θεσσαλονίκης. Συγκεκριμένα, η μία φωτιά 

εκδηλώθηκε την Παρασκευή 11.07.2025 1 και η δεύτερη την Δευτέρα 14.07.2025 2, 

πάλι σε εργοστάσιο ανακύκλωσης υλικών στη Σίνδο Θεσσαλονίκης. 

Και στις δύο φωτιές οι χώροι ήταν γεμάτοι με υπαίθρια εύφλεκτα υλικά. Αυτό 

είχε ως αποτέλεσμα, μια από τις πιο περιβαλλοντικά μολυσμένες πόλεις στην 

Ευρώπη, η Θεσσαλονίκη, και ειδικότερα η δυτική πλευρά της, να επιβαρυνθεί έτι 

περαιτέρω από τα τοξικά αέρια και τα μικροσωματίδια και φυσικά να μολυνθούν το 

έδαφος και τα υπόγεια ύδατα. 

  

 
1 https://www.cnn.gr/ellada/story/486181/thessaloniki-se-ekseliksi-i-fotia-sto-ergostasio-anakyklosis-
enisxythikan-oi-pyrosvestikes-dynameis 
 
2 https://www.naftemporiki.gr/society/1981458/thessaloniki-fotia-se-ergostasio-anakyklosis-stin-
sindo-energopoiithike-to-112-gia-toys-kapnoys/ 
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Το γεγονός ότι εντός λίγων ημερών, εκδηλώθηκαν δύο φωτιές σε εργοστάσια 

ανακύκλωσης στην ίδια περιοχή, αποδεικνύει ότι υπάρχει εγκληματική ολιγωρία και 

αδιαφορία και απουσιάζει η πρόληψη και ο έλεγχος στις εταιρίες ανακύκλωσης από 

την Πολιτεία.  

 

Με δεδομένα τα ανωτέρω, ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Ποια μέτρα πυροπροστασίας οφείλουν να έχουν οι εταιρίες διαχείρισης και 

ανακύκλωσης αποβλήτων και γιατί δεν λειτούργησαν στις συγκεκριμένες 

περιπτώσεις; 

2. Ποια ήταν τα πορίσματα της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας για τις ανωτέρω 

πυρκαγιές; 

3. Υπάρχει αναλυτική καταγραφή των υλικών που έχουν καεί; 

4. Έχουν ελεγχθεί όλες οι εταιρίες διαχείρισης και ανακύκλωσης αποβλήτων της 

Θεσσαλονίκης για το εάν εφαρμόζουν τα απαραίτητα μέτρα 

πυροπροστασίας; 

5. Έχουν ελεγχθεί όλες οι εταιρίες διαχείρισης και ανακύκλωσης αποβλήτων της 

Θεσσαλονίκης για το αν τηρούν τους κανόνες αποθήκευσης επικίνδυνων και 

τοξικών υλικών; 

6.  Έγιναν μετρήσεις ατμοσφαιρικής ρύπανσης στη Θεσσαλονίκη, ώστε να φανεί 

ο αντίκτυπος των πυρκαγιών στην πόλη; 

7. Έγινε έλεγχος των υπόγειων υδάτων και του εδάφους για τυχόν διαρροή 

επικίνδυνων ουσιών μετά τις πυρκαγιές;  

8. Ποια μέτρα έχουν ληφθεί, ώστε να μην επαναληφθούν κι άλλα παρόμοια 

καταστροφικά περιβαλλοντικά ατυχήματα στην πόλη; 

9. Θα υπάρξουν κυρώσεις στις συγκεκριμένες εταιρίες και θα επιβληθούν τα 

προβλεπόμενα μέτρα για την περιβαλλοντική αποκατάσταση; 
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Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Δρ. Μιχαήλ Χουρδάκης 

Βουλευτής Α' Θεσσαλονίκης 

Αλέξανδρος Αυλωνίτης 

Βουλευτής Κερκύρας 

Γιώτα Πούλου 

Βουλευτής Βοιωτίας 

Θεοδώρα Τζάκρη 

Βουλευτής Πέλλας 

 

 




